
Protokół nr XLIV/2022 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 25 stycznia 2022 r.  

w godz. 14:00 do 17:25 w Centrum Sportu i Rekreacji ”Olender” w Wielkiej Nieszawce  

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Aleksandra Rębacz 

7. Alina Sobecka 

8. Marcin Sobiech 

9. Jadwiga Szczygielska 

10. Rafał Szulc 

11. Wioletta Szymańska 

12. Ireneusz Śmiechowski 

13. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Nieobecni: 

1. Katarzyna Streich 

2. Ewa Tarkowska 

 

Proponowany porządek obrad: 

 1. Otwarcie posiedzenia: 

 

a) stwierdzenie quorum, 

 

b) przyjęcie porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z: 

 

a) XLII sesji, która odbyła się w dniu 9 grudnia 2021 roku, 

 

b) XLIII sesji, która odbyła się w dniu 21 grudnia 2021 roku. 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej 

Nieszawce (dz. o nr 255/1) (druk nr 1), 

 

b) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej 

Nieszawce (dz. o nr 256/4) (druk nr 2), 



 

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej 

Nieszawce (dz. o nr 256/6) ( druk nr 3), 

 

d) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej 

Nieszawce (dz. o nr 259/9) (druk nr 4), 

 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej 

Nieszawce (dz. o nr 259/11) (druk nr 5), 

 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej 

Nieszawce (dz. o nr 259/13) (druk nr 6), 

 

g) nadania nazwy ulicy „Oliwkowa” na terenie wsi Wielka Nieszawka (druk nr 7), 

 

h) wysokości dofinansowania realizowanej przez Powiat Toruński organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w ramach przewozów autobusowych (druk nr 8), 

 

i) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 9), 

 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 

(druk nr 10), 

 

k) zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu (druk nr 11). 

 

Przerwa          

 

4. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji.  

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał.  

 

6. Interpelacje i wolne wnioski.  

 

7. Zakończenie sesji.      

 

 

Ad.1  

a) XLIV sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, 

pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 13, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie zmiany 

porządku obrad, po czym poddała go pod głosowanie.  

 

 



Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Jadwiga 

Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Katarzyna Streich, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad.  

 

Ad.2  

a) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLII sesji, która 

odbyła się w dniu 9 grudnia 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Jadwiga 

Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Katarzyna Streich, Ewa Tarkowska 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XLII sesji został 

przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie.    

 

b)  Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLIII sesji, która 

odbyła się w dniu 21 grudnia 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne:  

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Jadwiga 

Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Katarzyna Streich, Ewa Tarkowska 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XLIII sesji został 

przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie.    



Ad. 3 

 

a) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały. 

(druk nr 1) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.   

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał odnośnie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych 

położonych w Małej Nieszawce. Nie otrzymała tylko odpowiedzi odnośnie opłaty 

adiacenckiej dotyczących przekazanych gruntów.  

Przewodnicząca Rady – zapytała czy możliwe jest całościowe omówienie druków  

o numerach 1-6, ponieważ dotyczą one jednego ciągu drogi. 

Radca prawny – powiedziała, że dyskusja może dotyczyć wszystkich druków dotyczących 

nabycia nieruchomości, natomiast głosowanie musi być nad każdym projektem uchwały 

osobno.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Katarzyna Streich przybyła na salę obrad.  

Radna Jadwiga Szczygielska – powiedziała, że na wczorajszym posiedzeniu członkowie nie 

doszli do porozumienia w sprawie przejęcia tych gruntów.  Z tego co wiadomo mieszkańcy 

zostali już poinformowani, że taka wypłata może zostać naliczona. Radna zapytała jak to 

będzie wyglądało w przypadku tych mieszkańców, którzy oddadzą swój grunt pod drogę.  

Radca prawny – powiedziała, że rozważanie jak mieszkańcy będą potraktowani, i czy  

w ogóle zostaną spełnione przesłanki do naliczenia opłaty adiacenckiej, jest sprawą 

przyszłości. Żaden z mieszkańców, który zawarł porozumienie w sprawie nieodpłatnego 

zbycia nieruchomości na rzecz gminy takiego warunku nie stawiał.  

Radna Aniela Grela – zapytała czy przejęcie tych gruntów definitywnie rozwiąże problem 

związany z ulicą Rzemieślniczą. Czy będą jeszcze jakieś inne propozycje rozwiązania tego 

tematu.  

Radna Jadwiga Szczygielska -  zapytała o odcinek drogi, który ma zostać przejęty ze ZRID. 

Najpierw przejęty będzie ten odcinek drogi i dopiero w dalszej kolejności robiona tam 

inwestycja ? Czy jeżeli mamy plan inwestycji możemy dopiero wtedy przejmować te drogi ze 

ZRID ?  

Pracownik Urzędu Gminy – odpowiedziała, że do ZRID robiona jest dokumentacja 

projektowa, dalej będziemy wnosić o ZRID, a na podstawie ZRID jest przejęcie za 

odszkodowanie.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej 

Nieszawce (dz. o nr 255/1) (druk nr 1). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  



ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIV/245/2022).  

 

b) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o nr 256/4) 

(druk nr 2). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIV/246/2022).  

 

c) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o nr 256/6) 

(druk nr 3). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 



Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIV/247/2022).  

 

d)  Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o nr 259/9) (druk nr 4). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIV/248/2022).  

 

 

e) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o nr 259/11) 

(druk nr 5). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIV/249/2022).  

 

f) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce (dz. o nr 259/13) 

(druk nr 6). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIV/250/2022).  

 

g) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały. 

(druk nr 7) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.   

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Aleksandra Rębacz – powiedziała, że to bardzo ładna inicjatywa.   

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

nadania nazwy ulicy „Oliwkowa” na terenie wsi Wielka Nieszawka (druk nr 7). 

 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIV/251/2022).  

 

h) Przewodnicząca Rady poprosił Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały. 

(druk nr 8) 

Pracownik Urzędu Gminy – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.   



Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji nie wydała opinii ze 

względu na niepełne informacje przekazane na komisji.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja wydała opinię 

negatywną ze względu na brak poparcia projektu uchwały argumentami i dokumentami, 

potwierdzającymi zasadność przekazania środków.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Jadwiga Szczygielska -  zwróciła uwagę, że po raz kolejny w dofinansowaniu 

publicznego transportu zbiorowego w ramach przewozów autobusowych została pominięta 

Brzoza. Radna powiedziała, że nie oczekuje aby powstała dodatkowa linia autobusowa 

jeżdżąca przez Brzozę, a raczej żeby znaleźć alternatywne rozwiązanie dal tych mieszkańców 

którzy korzystają na co dzień z transportu autobusowego. Nie jest duża ilość osób ale nie 

możemy ich pozbawić całkowicie dostępu do komunikacji. W tej chwili ta komunikacja 

funkcjonuje,  również Arriva jeździ przez Brzozę, aczkolwiek najtańszy bilet kosztuje 9 zł. 

Porównując z cenami, które obowiązują w pozostałej części gminy, jest to mocno 

niesprawiedliwe w stosunku mieszkańców sołectwa Brzoza.  Radna zapytała czy powiat 

toruński czerpie korzyści z tego, że podpisał umowę na organizację publicznego transportu 

zbiorowego z przewoźnikiem Arriva.  

Pracownik Urzędu Gminy – powiat nie czerpie żadnych korzyści z tego tytułu. Umowa 

powiatu z firmą Arriva opiewa na kwotę 1 276 282,71 zł.  Wynika to z przewozokilometra 

jaki narzuciła Arriva tj. 5, 75 zł za przewozokilometr.  Powiat jest pośrednikiem, który 

umożliwia nam uzyskanie większego dofinansowania od Wojewody.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała na podstawie jakiego dokumentu Rada Gminy ma 

przekazać kwotę 460 640, 21 zł do Starostwa Powiatowego na organizację transportu 

publicznego.  

Pracownik Urzędu Gminy –  jest przygotowany projekt umowy w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej zawartej pomiędzy powiatem toruńskim ,  

a gminą Wielka Nieszawka. Powiat toruński przyjął uchwałę gdzie przyjmuje nasze 

obowiązki i zobowiązuje się do złożenia za nas wniosku o dofinansowanie przewozów 

autobusowych.  

Radna Katarzyna Streich – stwierdziła, że gmina ma przekazać pieniądze bez podpisanego 

porozumienia z powiatem, w którym zobowiązuje się on do organizowania za nas transportu 

publicznego na terenie gminy.  

Pracownik Urzędu Gminy – podjęcie tej uchwały pozwoli nam podpisać tą umowę jako 

zaciągnięcie zobowiązania finansowego.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała czy została podpisana umowa pomiędzy organizatorem 

a operatorem. 

Pracownik Urzędu Gminy – odpowiedziała, że umowa została podpisana 31 grudnia 2021 r. 

Radna Katarzyna Streich – zapytała w jaki sposób gmina zabezpieczyła się w kwestii 

rzetelnego wykonania transportu w zamian za udzieloną dotacje którą mamy zamiar 

przekazać.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – zrobił to za nas powiat toruński, który zrobił rozeznanie rynku 

wśród przewoźników autobusowych. Najkorzystniejszą ofertą była oferta firma Arriva. 

Radna Katarzyna Streich – zapytała, do kogo mieszkańcy mają kierować swoje ewentualne 

uwagi dotyczące świadczenia usług przewoźnika Arriva. 



Pracownik Urzędu Gminy – kwestie z jakimikolwiek uwagami należy zgłaszać do Urzędu 

Gminy, który będzie przekazywał zastrzeżenia do Starostwa Powiatowego oraz rozmawiał  

z Arriva. Czy dzisiaj możemy dopiąć realizację  

Radna Katarzyna Streich – poprosiła o wskazanie osoby zajmującej się sprawami 

dotyczącymi transportu publicznego w Urzędzie Gminy. 

Pracownik Urzędu Gminy – odpowiedziała, że tymi sprawami zajmuje się Referat 

Inwestycji i Transportu.   

Radna Aniela Grela – odniosła się do wypowiedzi radnej Szczygielskiej zwracając się  

o pomoc w sprawie transportu na terenie Brzozie. Nic do tej pory nie zostało w tej sprawie 

zrobione.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – na przyszły tydzień umówione jest spotkanie z dyrektorem 

Arrivy.  

Radny Arkadiusz Wyrzykowski - wyraził zadowolenie z powodu wzrostu dofinansowania.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała Panią Skarbnik czy za transport publiczny w roku 2021   

zostało wydane 870 tys. zł ? 

Skarbnik Monika Szczerkowska – odpowiedziała, że plan zawierał bodajże 853 tys. zł.  

Całość środków nie została wykorzystana.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wysokości dofinansowania realizowanej przez Powiat Toruński organizacji publicznego 

transportu zbiorowego w ramach przewozów autobusowych (druk nr 8) 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIV/252/2022).  

 

i)  Przewodnicząca Rady poprosił Skarbnik Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały. 

(druk nr 9) 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu 24 stycznia Komisja 

Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie punkty projektu uchwały dotyczące cyfrowej gminy, 

następnie przełożenia środków z roku 2021 na następny rok z funduszu inwestycji lokalnych 

w kwocie 433 231,47 zł, przełożenia środków na inwestycje z roku 2021 na rok 2022 pod 

nazwą modernizacja budynku przy ul. Leśnej w Małej Nieszawce oraz przełożenia środków z 

programu kształtowanie przestrzeni publicznej poprzez wzbogacenie oferty spędzania 

wolnego czasu dla mieszkańców Cierpic i Wielkiej Nieszawki. Wydatkowanie kwoty 30 000 



tys. zł przeznaczonej między innymi na program funkcjonalno-użytkowy, jeden radny wyraził 

opinię pozytywną, trzech radnych negatywną wyraziła negatywną opinię w związku z 

brakiem przedstawienia szczegółowej koncepcji wykonania programu funkcjonalno-

użytkowego.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – powiedział, że koncepcja o której mówiła radna, to 

właśnie program funkcjonalno-użytkowy.   

Pracownik Urzędu Gminy – przedstawiła jakie pomieszczenia mają znaleźć się w nowym 

budynku Ośrodka Zdrowia. Do 15 lutego możemy złożyć wnioski na fundusz inwestycji 

strategicznych w ramach Polskiego Ładu. Każda z gmin jest zobligowana do złożenia 

wniosku na kwotę dofinansowania minimum 5 mln zł. Prawdopodobnie każda z gmin 

dostanie dofinansowanie. Chcielibyśmy budowę Ośrodka Zdrowia przeprowadzić jako 

inwestycję priorytetową.  

Radna Katarzyna Streich – wczoraj na komisji radni nie uzyskali informacji co zawierać ma 

nowy Ośrodek Zdrowia. Poprosiła o przedstawienie ofert które świadczą, że wydatkowanie 

30 tys. zł. poprzedzone zostało złożonymi ofertami, rozeznaniem rynku. Na jaką kwotę 

została złożona najdroższa oferta ?  

Pracownik Urzędu Gminy – najdroższa złożona oferta na kwotę 30 tys. zł netto, najtańsza 

na 22 tys. zł. netto. Wyraziła niezadowolenie z powodu przekładania pieniędzy z 2021 r na 

2022 r. Inwestycje nie idą w takim tempie jak powinny.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił wykonane inwestycje z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych w 2021 roku.  

Radna Aniela Grela – zapytała jaką powierzchnię w poprzednim projekcie budowlanym, z 

wyłączeniem domu dziennego pobytu, miał mieć budynek Ośrodka Zdrowia.   

Pracownik Urzędu Gminy – odpowiedziała, że Ośrodek Zdrowia z całym zapleczem miał 

mieć 1000 m2.   

Radna Jadwiga Szczygielska – powiedziała, że informację przekazane w dniu dzisiejszym 

są naprawdę dobrze zobrazowane, dodając, że powinny być one przedstawione w dniu 

wczorajszym na posiedzeniu komisji. Pozwoliłoby to zaoszczędzić niepotrzebnych zgrzytów 

na dzisiejszych obradach.  

Radna Katarzyna Streich – powiedziała, że zadała na wczorajszej komisji pytanie czy 

została podpisana umowa Starostwa Powiatowego z Arrivą, na które pracownicy nie potrafili 

odpowiedzieć.  

Radny Ireneusz Śmiechowski – powiedział, że to wójt odpowiada za transport na terenie 

gminy, i powinien wiedzieć czy została już zawarta taka umowa.  

Radny Mieczysław Kociucki – zaznaczył, że nie pierwszy raz zdarza się, że radni nie 

uzyskują odpowiedzi na posiedzeniach komisji. Ponadto nie uczestniczą w nich pracownicy, 

którzy są odpowiedzialni za dany dział.   

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 9) 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  



ZA: 11 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3  

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLIV/253/2022).  

 

j) Przewodnicząca Rady poprosiła Skarbnik Gminy o wprowadzenie w temat projektu 

uchwały. (druk nr 10) 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja Rewizyjna wydała 

opinię pozytywną.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025 (druk 

nr 10) 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał Szulc, Jadwiga 

Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLIV/254/2022).  

 

 

k) Przewodnicząca Rady poprosiła kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

o wprowadzenie w temat projektu uchwały. (druk nr 11) 

Kierownik GOPS – przedstawiła projekt uchwały.    



Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu.   

Radna Alina Sobecka – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej. 

Radna Aleksandra Rębacz - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Jadwiga Szczygielska – podziękowała pracownikom GOPS za szybkie i sprawne 

działanie, oraz dobrą komunikatywność.  

Kierownik GOPS – powiedziała, że informacja na temat dodatku osłonowego została 

umieszczona na stronach internetowych Urzędu Gminy i GOPS. Do chwili obecnej wpłynęły 

152 wnioski o taki dodatek.   

Radna Aniela Grela -  zachęciła radnych do rozdawania i pomocy w wypełnianiu deklaracji 

w swoich okręgach.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia odrębnej jednostki budżetowej Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu (druk nr 11). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Aleksandra Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Rafał 

Szulc, Jadwiga Szczygielska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XLIV/255/2022).  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie obrady zostały wznowione.  

 

Ad.4 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji o 

działalności komisji między sesjami, i tak: 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 24 stycznia opiniując materiały na sesję.  



Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn.24 

stycznia opiniując materiały na sesję.  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dniu dzisiejszym opiniując materiały na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dniu dzisiejszym opiniując materiały na sesję.  

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Ireneusz Śmiechowski – 

poinformował, że Komisja nie spotkała pomiędzy sesjami.  

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XLIII sesji 

Rady Gminy, która odbyła się w dn. 28 grudnia 2021 roku. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu dyrektora Gminnego Centrum Kultury. 

Dyrektor GCK Krzysztof Pilarski – przedstawił swoja osobę, doświadczenie zawodowe, 

wykształcenie. Nakreślił plany Gminnego Centrum Kultury, analizę budżetu GCK, oraz 

zrelacjonował sprawozdanie z prac rewitalizacyjnych budynku GCK.   

Radna Aniela Grela – zapytała czy jest możliwość zwiększenia budżetu GCK, oraz zwrotu 

kosztów które były ponoszone przez przedszkole.  

Skarbnik Monika Szczerkowska – dotacja która została uwzględniona w projekcie budżetu 

na 2022 rok, jest w oparciu o rok poprzedni. Zwiększenie dotacji dla GCK musi zostać 

podjęte uchwałą Rady Gminy. Kwota 140 tys. zł na zwiększenie budżetu. nie wchodzi w grę. 

Z budżetu gminy przeznaczane na GCK jest 370 tys. zł., na bibliotekę 130 tys. zł.  

Radna Katarzyna Streich – kto będzie ponosił koszty utrzymania placu zabaw przy GCK ? 

Radna Aniela Grela – czy przewidywane jest zwiększenie zatrudnienia w GCK ? 

Dyrektor GCK – w chwili obecnej nie jest przewidziane zwiększenie zatrudnienia w GCK. 

Kierownik RUiG – koszty utrzymania placu zabaw były ponoszone przez gminę, koszenie 

trawy, konserwacja urządzeń. Do GCK należało utrzymywanie orlika. 

Radna Jadwiga Szczygielska – zapytała czy planowane jest organizowanie w GCK imprez 

zamkniętych w celach zarobkowych. 

Dyrektor GCK -  odpowiedział ,że jest za tym by wynajmować pomieszczenia. Radny 

Radny Ryszard Ryszewski – poruszył temat budowy ścieżki rowerowej. Czy przewidywane 

jest wzmocnienie fragmentu ścieżki na odcinku od ul. Wiślanej w kierunku Cierpic ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że problemy ze ścieżką były sygnalizowane , do 

wykonawcy inwestycji należy żeby wykonać naprawcze wzmocnienia inwestycji.  

Radna Aniela Grela – zapytała w sprawie zwrotu środków za przyłącza wod-kan. Czy 

mieszkańcy mogą składać podania o zwrot pieniędzy ? Jakie są potrzebne do tego dokumenty 

? Do kogo mają się zgłaszać w tej sprawie ? Radna zapytała również czy Urząd Gminy 

wystąpił już w sprawie programu bezpieczna infastruktura. Jakie działania podjęto w sprawie 

odszkodowania za wydłużenie terminu prac na ul. Sowiej ?  



Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że nikt nie zabroni mieszkańcom składać 

podania o zwrot środków za przyłącza wod-kan. Wykonawca inwestycji na ul. Sowiej uważa, 

że gmina powinna jeszcze dopłacić do wykonanej inwestycji. Urząd nie zgadza się z 

przedstawionymi argumentami wykonawcy. Wysłany został draft porozumienia do 

wykonawcy, nie uzyskaliśmy jeszcze odpowiedzi.    

 

Radny Mieczysław Kociucki – powiedział, że na ostatniej sesji kierownik referatu 

Inwestycji poinformował, że robione jest wyliczenie kwoty odszkodowania o jakie gmina 

wystąpi. Taki był wniosek końcowy. Przekazał, że apelował, aby w budżecie zabezpieczyć 

środki na zwrot pieniędzy z tytułu przyłączy wod-kan.   

Skarbnik Monika Szczerkowska – wypłata odszkodowania za przyłącze wod-kan była 

dokonana na podstawie wyroku sądu. Żadnych innych wypłat z tego tytułu nie było.   

Radna Aniela Grela – powiedziała, że powinno się jasno przekazać mieszkańcom na jakich 

zasadach, i co trzeba zrobić żeby starać się o zwrot odszkodowania za wykonane przyłącza.  

Radny Ireneusz Śmiechowski – zapytał jak wygląda sytuacja z inwestycją fotowoltaiki na 

terenie gminy. Czy odbył się już przetarg ? Czy w związku z tym wzrosną koszty opłat 

mieszkańców biorących udział w tym programie ?  

 

Ad.7 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie 

udziału w XLIV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                               (-) Wioletta Szymańska 

 

 

 

 

 


